

## **EN** EQ Adjustment mode

This instrument also features an EQ Adjustment mode. In this mode, you can adjust the mid-range EQ of the Effect sounds to create tonal changes or to reduce the acoustic feedback (or howling noise.)

### Entering the EQ Adjustment mode

Press the Line Out Volume Control/TA switch and wait until the LED located inside the sound hole starts flashing (approximately 5 seconds).

### Exiting the EQ Adjustment mode

- Press the Line Out Volume Control/TA switch and wait until the LED located inside the sound hole stops flashing (approximately 5 seconds).
- When the Line Out Volume Control/TA switch is not operated for approximately 30 seconds, the status automatically changes from the EQ Adjustment mode to the Normal mode.

### Adjusting the mid-range EQ of the Effect sound

Turn the Line Out Volume Control/TA switch.

Turning the switch all the way to the right (clockwise) disables the EQ adjustment.

Turning the switch to the left (counterclockwise) increases the amount of EQ adjustment applied to the mid-range EQ of the Effect sound.

### Saving the settings

The settings for the EQ Adjustment mode are saved automatically.

#### **NOTICE**

When exiting the EQ adjustment mode by connecting or disconnecting a cable (to or from the Output jack) while in the EQ adjustment mode, the settings are not saved. The TA settings previously saved are maintained.

## **ZH** EQ调整模式

本乐器也配有EQ调整模式。在此模式下，您可以调整效果声音的中频EQ，以创建音调变化或减少原声反馈（或啸声）。

### 进入EQ调整模式

按下线路输出音量控制/TA切换并等待直到位于乐器孔内的LED开始闪烁（约5秒）。

### 退出EQ调整模式

- 按下线路输出音量控制/TA切换并等待直到位于乐器孔内的LED停止闪烁（约5秒）。
- 约30秒未操作线路输出音量控制/TA切换时，状态从EQ调整模式自动切换到正常模式。

### 调整效果声音的中频EQ

转动线路输出音量控制/TA切换。

一直向右旋转（顺时针）旋钮禁用EQ调整。

向左旋转（逆时针）旋钮减少应用到效果声音的中频EQ的EQ调整量。

### 保存设置

EQ调整模式的设置自动保存。

#### **须知**

在EQ调整模式下，通过连接或断开电缆（连接或断开输出插孔）退出EQ调整模式时，不会保存设置。之前保存的TA设置得以保留。

## EQ調節モード

本製品には「EQ調節モード」が搭載されています。EQ調節モードとは、エフェクト音の中域を調節する機能で、音色に変化をつけたりフィードバックを低減させたいときに使います。

### EQ調節モードに入る

ラインアウトボリュームコントロール/TAスイッチを押したまま、ギターのボディー内側のLEDが点灯から点滅に変わるまで待ちます。(約5秒間)

### EQ調節モードを出る

- ・ラインアウトボリュームコントロール/TAスイッチを押したまま、ギターのボディー内側のLEDが点滅から点灯に変わるまで待ちます。(約5秒間)
- ・ラインアウトボリュームコントロール/TAスイッチを操作しないで約30秒経つと、EQ調節モードを出て、通常モードに切り替わります。

### エフェクト音の中域を調節する

ラインアウトボリュームコントロール/TAスイッチを回します。

右いっぱいまで回すと変化がわかりません。左へ回していくとエフェクト音の中域成分を押さえる効果が強くなります。

### 設定の保存について

EQ調節モードの設定は自動的に保存されます。

#### NOTICE

EQ調節モードに入った状態で出カジャックのプラグを抜き差しすると、設定は保存されません。前回保存した設定のままとなります。